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Högsma Bygdeförening 
Verksamhetsberättelse 2024 

Organisation  
 

Styrelsen för föreningen 2024  
 

Ordförande:   Lena Andersson 

Vice ordförande:  Eva Stridsberg 

Sekreterare:  Anja Nilsson  

Kassör:   Ingemar Thulin  

Ledamot:   Jimmy Hansen 

Styrelseersättare:  Marina Karlsson och Sven-Erik Nilsson  

Adjungerande:  En representant från fastighetskommittén och badkommittén  

Programansvarig:  Styrelsen  

Revisor:   Gunilla Malmsten och Per-Erik Mattsson  

Revisorsersättare:  Bert Sandström och Lennart Jönsson  

 

Valberedning 2024  
Britt Qvarnström, Ronny Håkansson och 

  Sven-Åke Herbertsson som sammankallande. 

  

Kommittéer 2024  
Fest:   Styrelsen  

Fastighet:   Sven-Åke Herbertsson 

Bad:   Jimmy Hansen och Sven-Åke Herbertsson, Kurt Johannesen 

och Claes Mohlin. 

 

Styrelse- och kommittémöten  
Styrelsen har under året hållit 12 protokollförda möten och ett årsmöte. 

Badkommittén har haft 16 arbetsmöten. 

Fastighetskommittén har haft 6 städ- och fixardagar. 

Övriga möten: Väg- kommun- och Rodatorpet 2 st. 

 

Ekonomi  
Föreningens ekonomi är bra. De största inkomstkällorna 2024 har varit uthyrning till 

veckoslutsgrupper, uthyrning av båtplatser och den vedeldade bastun.  

 

Medlemmar  
Föreningen har 87 betalande medlemsfamiljer. Totalt 220 medlemmar.  

 

Övrigt 2024  
Representant i Stiftelsen Rodatorpet: Lena Andersson. 

Ombud till vuxenskolans årsmöte: Sven-Erik Nilsson. Ersättare Sven-Åke Herbertsson.  

Ombud till distriktets årsstämma: Anja Nilsson och Eva Stridsberg. Ersättare Lena 

Andersson. 
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Verksamheten 2024 

  

Bygdegården 
  

Fastighetsunderhåll och inköp 

- Totalt 143 128 kr. 

-  Satt upp markiser över fönster på solsidan. Ett nytt fönster för mer ljusinsläpp.  

- Nya möbler inne och ute på altan, bytt dåliga bräder på utsidan.  

- Byte av ljuspaneler och armaturer i stora salen och på toaletter.  

- Ny flaggstång inköpt och uppsatt. 

- Ny värmepump luft/luft istället för den gamla. 

- Renoverat ett rum med våningssängar till ett handikapp anpassat enkelrum. 

- Ny diskmaskin, den gamla gav upp efter 30 års användning. 

  

 

Uthyrning och fester  

- I vandrarhemmet har vi haft 1460 övernattningar (år 2023: 1288) fördelade på 485 

svenska, 662 tyska,135 danska, 102 holländska, 76 engelska och medlemmar 68 

gästnätter..  

- Lokalerna har varit uthyrda till fester 3 gånger. 

- Andra organisationer har haft möten hos oss 1 gång.  

 

Aktiviteter  

- Påskpyssel och julpyssel för barn och familjer. 

- Föreningen anordnade oktoberfest för medlemmar. 

 

Gummarpsbadet  
- Inköp av ved till bastu.  12 meter. 

- Ny båtbrygga med anslutning mellan brygga och stranden. 

- Nytt trallgolv runt bastun. 

- Gjutit fast stenar och lagat strandkanten, parkeringen har lagats med krossgrus 

och skrapats. Även vägen har hyvlats. 

- Bottnen i barnbassängen har rensats från sten, växter och skräp samt fyllts på  

med ny sand. 

- Renoverat lekplatsen med ny finkornig sand. 

 

Uthyrning och fester  

-  Det har varit 152 aktiviteter vid vår vedeldade bastu, och den har varit uthyrd 

totalt 136 gånger. Uthyrningen fördelades på: Öppet husbastu för allmänheten 8 

ggr, föreningens medlemmar 46 ggr, turister och icke medlemmar 89 ggr. 

- 20 båtplatser har varit uthyrda under året.  

- Badet är ett populärt utflyktsmål och har som vanligt varit välbesökt.  
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Ideellt arbete  

Det har lagts 1460 timmar ideellt arbete på Bygdegården och Gummarps-badet. 

Föreningens medlemmar har hjälpt stiftelsen Rodatorpet 10 timmar. Totalt har vi lagt ner 

1470 timmar ideellt arbete, som har utförts till föreningens fromma och ca 624 mil 

körning med egna bilar har gjorts i föreningens tjänst. 

 
 

Summering  
Styrelsen vill tacka alla som har ställt upp och satsat av sin fritid för föreningen under det 

gångna året. Det är ett fåtal personer som gjort det mesta arbetet. Vi välkomnar fler 

medlemmar, som är villiga att hjälpa till vid olika arrangemang och kanske engagera sig i 

vår styrelse eller i några av våra kommittéer.  

 

Vi har ett gott samarbete med andra föreningar, organisationer och Östra Göinge 

kommun.  

  

Vi tror och hoppas att under 2025 kommer vi att fortsätta arbetet med att utveckla 

verksamheten och försöka komma på nya sätt att utnyttja våra anläggningar.  

Styrelsen framför sitt varma tack till alla, som genom olika insatser och sin givmildhet har 

möjliggjort en fortsatt utveckling av verksamheten och därmed bidragit till en levande 

landsbygd.    

 

Högsma januari 2025 

STYRELSEN 


